
 

                                                                                                                            Joure, 15 mei 2025 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad De Fryske Marren, 

 

Voordat u allen op 21 mei 2025 de stem gaan uitbrengen voor de locatiekeuze van het Brûsplak, doen 

wij een laatste appèl op jullie verantwoordelijkheidsgevoel voor onze gemeente en haar inwoners. 

Geschiedenis herhaalt zich anno 2025? 

Als wij ergens iets van kunnen leren, dan zijn dat de fouten die eerder zijn gemaakt. 

Door de fout te erkennen, kun je proberen om de gevolgen ervan weg te nemen of, in het geval dat 

de uitvoering al is geschied, deze te verminderen voor de betrokkenen. 

De geschiedenis voor ons als omwonenden van de Brede School Joure Zuid ontstaat al in 2006. Deze 

wordt geschetst op basis van brieven, verslagen en verklaringen die u allen zult moeten kennen.  

• Alvorens in 2006 een voorlopige koopcontract van hun woning te tekenen, hebben de 

toekomstige bewoners van Ter Huivra afzonderlijk van elkaar bij de gemeente Skarsterlân 

geïnformeerd naar de bestemming van het perceel gelegen achter woningen (tussen Ter 

Huivra Koningin Julianalaan en Scheen). De gemeente heeft destijds verzekerd dat het terrein 

gebruikt zal worden als toekomstige uitbreiding van de naastgelegen begraafplaats 

Westermeer. 

• In 2007 is er sprake van een eventueel nieuw te bouwen sporthal op het perceel achter Ter 

Huivra. Volgens de wethouder kan men nog zeker tot 2025 vooruit met de nu nog 

beschikbare ruimte op de huidige begraafplaats. Op de vraag of dat gebied midden in het 

centrum van Joure de toenemende verkeersdruk wel aan kan, zei wethouder De Winter dat 

daar zeker naar gekeken zal worden. De ChristenUnie en de VVD zijn tegen de locatie. Maar 

ook bij de PvdA en het CDA is twijfel. Vooral de sterk toenemende verkeersdruk baart de 

politiek zorgen. De VVD noemde een sporthal op die plek ook nog eens lelijk en veel te 

massief. Volgens de PvdA is een nieuwe sporthal met de nodige infrastructuur slecht 

inpasbaar op de locatie Ter Huivra. 

• In 2008 wordt bekend dat de nieuw te bouwen Jouster sporthal definitief bij het zwembad zal 

worden gebouwd. 

• In 2009 verhuist kinderopvang van SKIK naar het veld achter Ter Huivra. Het tijdelijke gebouw 

zal daar voor en periode van vijf jaar staan. De kinderopvang krijgt een ontsluiting bij de 

scholen aan de Koningin Julianalaan. Ter Huivra is een tijdelijke oplossing. Het is de bedoeling 

dat de meeste kinderopvang een plaats krijgt in de plannen voor een Brede School. Tijdens 

een bijeenkomst is de bewoners verzekerd dat de Kinderopvang van tijdelijke aard zal zijn en 

dat na een periode van 5 jaar het terrein weer zal vrijkomen als toekomstige uitbreiding van 

de naastgelegen begraafplaats Westermeer. 

• Januari 2012 een bezwaarschrift ingediend tegen de bestemmingplan wijziging en daarmee 

de zo goed als zekere ontsluitingsweg bij Ter Huivra van de nieuw te bouwen Brede School 

aan de Koningin Julianalaan in Joure. 

• Juni 2012 het bestemmingsplan is gewijzigd. Wij zijn als bewoners altijd in de veronderstelling 

geweest dat de nieuw te bouwen brede school op dezelfde plaats gebouwd zal worden waar 



nu de huidige schoolgebouwen staan, echter iets uitgebreider. Ook was het toen en nu nog 

steeds niet bekend hoe het halen en brengen van de leerlingen geregeld zal worden.  

• Vreemd dat een sporthal word afgewezen en dat een veel grotere brede school wel inpasbaar 

is in de omgeving met veel meer verkeersdruk. 

• 12 maart 2013 vind er een informatieavond plaats over de nieuw te bouwen brede school. 

Op deze avond zijn gelijk de handtekeningen gezet onder de bouwcontracten, door de 

bouwers en gemeente. Vol verbazing stonden wij daar, op een infoavond waar gelijk de 

contracten getekend werden. Verder zijn wij geconfronteerd met het feit dat het verkeer 

langs onze woningen zou komen. Door deze plannen, om het verkeer langs onze woningen te 

laten gaan, van een doodlopende weg met parkeer terrein, naar een doorgaande weg naar 

de Koningin Julianalaan zullen wij veel overlast ondervinden. 

• 18 maart 2013 hebben wij schriftelijk onze bezwaren en zorgen kenbaar gemaakt bij de 

gemeente. Wij geven als bewoners aan dat wij ons niet kunnen vinden in het voorgenomen 

plan met betrekking tot de verkeerstromen rond de nieuw te bouwen Brede School. 

• 2 juli 2013, maanden later ontvangen wij de inhoudelijke reactie van de gemeente met 

slechts informatie over de plannen en het definitieve ontwerp. Verder verwijst de gemeente 

naar een verkeersrapport d.d. 21 juni 2011 waarin word gesproken over een acceptabele 

verkeerstoename van 3,8 % echter is deze toename helemaal niet van toepassing op de 

verkeersstroom langs onze woningen. Onze bezwaren zijn zonder concreet aanvullend 

onderzoek, ter zijde gelegd. 

• 5 juli 2013 vergunning verleend voor de te bouwen Brede School 

• 13 augustus 2013 heeft een van de bewoners namens de bewoners van Ter Huivra als direct 

belanghebbenden, een bezwaarschrift ingediend. Tevens is bij Rechtbank Noord-Nederland, 

Afdeling Bestuursrecht een verzoek om voorlopige voorziening ingediend. 

• 16 augustus 2013 ontvangstbevestiging ontvangen van Burgemeester en wethouders van 

Skarsterlân. Bezwaarschrift is in handen gesteld van de commissie voor de bezwaarschriften. 

• 18 september 2013 hoorzitting commissie inzake de brede school van de gemeente De Friese 

Meren. Wij hebben daar ons bezwaar op de bouwplannen toegelicht. De uitkomst hiervan is 

ons helaas nog niet bekend. 

Tijdens deze zitting geeft de gemeente vreemd genoeg aan dat de verkeersstromen nog niet 

definitief zijn dit in tegenstelling tot eerdere correspondentie. Ook werd tijdens deze zitting 

duidelijk dat wij niet de enige zijn die een bezwaarschrift hebben ingediend. De bewoners van 

de Julianalaan hebben ook een bezwaarschrift ingediend. Hierin werd o.a. duidelijk dat 

inmiddels is afgeweken van de oorspronkelijke tekeningen. In plaats van een 7 meter hoge 

brede school is er nu sprake van een 9 meter hoge school. De technische installaties staan 

nog weer bovenop het dak! Dit past weliswaar binnen de vergunning maar het is geen 

eerlijke communicatie richting de bewoners en bezwaarmakers. 

• De wethouders Benedictus en De Winter hebben aan de klankbordgroep van Omwonenden 

voor de bouw van de Brede School Joure Zuid allerlei toezeggingen gedaan op het gebied van 

voornemens tot handhaving van o.a. verkeer gerelateerde risico’s, hangjongeren en 

geluidshinder! Tot grote ergernis en frustratie van de omwonenden kunnen deze heren daar 

niet meer op aangesproken worden, maar alle 3 facetten zijn anno 2025 nog aan de orde. 

Dat de Brede School Joure Zuid (tegen iedere verwachting in) in het voorjaar van 2024 door de 

Gemeente De Fryske Marren als 3e optie is toegevoegd voor keuzelocatie van het Brûsplak, is voor de 

omwonende een klap in het gezicht geweest. De gemeente blijkt mede daardoor geen betrouwbare 

partner meer te zijn voor de omwonenden.   



Er wordt notabene niet gereageerd op onze brandbrieven van oktober 2024 en februari 2025. 

De ingestuurde bezwaarschriften worden na een ontvangstbevestiging evenmin NIET BEHANDELD. 

Alle ook schriftelijke toezeggingen die eerder zijn gedaan aan de betrokken omwonenden, zijn 

onderschikt aan de “Magic Dreams”.   

Weet u wat dit doet met het vertrouwen. Hoe bijzonder is het dan toch dat omwonenden nog steeds 

serieus willen meepraten over betere alternatieven.  

De wethouder heeft op 13 mei 2025 in het Petear duidelijk aangegeven “niet voor leegstand te willen 

bouwen”, maar houdt wel vast aan een dynamische bezettingslijst van enkele jaren geleden. 

En dat terwijl er inmiddels een fors aantal deelnemers niet meer willen en/of sterke twijfels hebben! 

De omwonenden rekenen geen kosten voor deze uitgebreide notitie, maar verwachten als 

tegenprestatie wel, dat u als Raad een financieel debacle voorkomt, voor alle inwoners van onze 

gemeente.  

 

Namens de omwonenden, 

 

Auke de Vries 

Willem Verjans 

Albert Hazelhoff 

Leo Nijholt 

Erik Kwant 

 

 

 

 




